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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ČERVEN 2024  

 
 

 

 
Termín jednání: ÚTERÝ 20. 08. 2024 
 
Místo jednání:         Dům dětí a mládeže, Švantlova 2394, Písek  

 
 
Začátek jednání:                  17:00 
  
Konec jednání:                    20:55 
 
Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Jiří Tlustý, Tomáš 

Rosecký, od 18:00 Kamil Vraspír 
 
Sekretáři:  Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 

 
 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

1)        Úvod a schválení programu jednání      M. Pazderník 
2)    Jmenování ověřovatele zápisu       M. Pazderník  
3)    Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    M. Pazderník 
4)    Hlasování Per-rollam – LK – schválení změn Předpisů soutěžích   M. Pazderník    
5)    Zpráva o čerpání rozpočtu 2024, příprava rozpočtu 2025    Dufková, Matyáš 
6)    Regionální rozvojové plány a projekty      Matyáš 
      - vyhodnocení DPRR 2020–2024, RPRR 2023–2024 
      - představení a schválení DPRR 2024–2028, RPRR 2024–2025 
      - PP1, PP2A, PP2B                                  
7)    Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy    členové VV 
      - LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK                                                
8)    KCTM Vysočina a Jižní Čechy       Pazderník, Dolejš 
9)    Informace z jednání manažerů       Matyáš 
10) Kooptace nového člena RVV         Matyáš, Pazderník  
11)   Ostatní 

a) Chotěboř a Vlachovo Březí – branky 120x90  
b) Schválení nových hal: Chotěboř, Vlachovo Březí, Třeboň – na 3+1, ZŠ Dukelská ČB 
c) Školské soutěže 
d) Kooptace nového člena RVV 

 

  

  

 

 

 
 
 
 

https://maps.app.goo.gl/y8qo6RduCkr7FUqbA
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání. V rámci schvalování programu došlo k jeho doplnění. 
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Lucii Predajňovou ověřovatelkou zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Michal Pazderník spolu s Jiřím Matyášem podrobně prošel Zápis z červnového jednání RVV a proběhla kontrola 
plnění zadaných úkolů: 

Úkol 06/2024 01: Prověřit částku 9857,-- z rozpočtové položky 518/5 - akademie automatizace Power Automate  

     Termín:  posunuto do 10. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

Úkol 06/2024 07: Zajistit branky 120x90 pro oddíl TJ CHS Chotěboř a Pitbuls Vlachovo Březí (2x2branky) 

     Termín: posunuto do 10. 9. 2024 

     Zodpovídá: Michal Pazderník 

 

Úkol 06/2024 08: Zaměřit SH v Chotěboři 

     Termín: posunuto do 20. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

 

4) HLASOVÁNÍ PER-ROLLAM 
Michal Pazderník vyvolal jednání o hlasování Per-rollam VV (čtvrtek 1. 8. 2024 10:38), ve kterém byl předložen 
návrh o úpravě Předpisů soutěží 5VP1, 5JN1, 5JP1 a 5VZ2 . 
  
VV potvrzuje hlasování Per-rollam: 
SCHVÁLENÍ PŘEDLOŽENÝCH ÚPRAV PŘEDPISŮ SOUTĚŽÍ 
               

5) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU 2024 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1–8/2024.  

Nad jednotlivými částkami rozpočtu byla vedena diskuse 

 

Dále Jiří Matyáš seznámil přítomné s nastavením nového rozpočtu na rok 2025 připravenou prezentací v několika 
možných variantách a představil 1. návrh rozpočtu 2025, nad kterým přítomní živě diskutovali. 

 

HLASOVÁNÍ: 

PRO:   4             PROTI:  0              ZDRŽEL SE :   0 

 

VV schválil 1. návrh rozpočtu 2025 
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6) RPRR, DPRR A REGIONÁLNÍ PROJEKTY 

V rámci bodu podali Michal Pazderník a Jiří Matyáš podrobné informace z proběhlého setkání rozvoje regionů a 
hejtmanů spolu s manažery v Pardubicích, kde byli dne 15. 8. 2024 obhajovat naše vyhodnocení DPRR 2020–
2024, RPRR 2023–2024. 

 

Jiří Matyáš dále přítomné podrobně seznámil s výsledky jednání ohledně regionálních schválených projektů 
k programům podpory PP1, PP2A, PP2B: 

PP1 – Vznik nových oddílů na sezonu 2024/2025 

a)  Humpolec – SCHVÁLENO 
b)  Velká Bíteš – SCHVÁLENO 
c)  Prachaticko – NESCHVÁLENO 
d)  Veselí nad Lužnicí – NESCHVÁLENO 

 

PP 2A - Podpora rozvíjejících se oddílů na sezonu 2024/2025 

a) PODPORA NÁBOROVÝCH AKCÍ – turnaje pro neregistrované hráče – NESCHVÁLENO 
b) Podpora růstu počtu aktivních rozhodčích – SCHVÁLENO 
c) Podpora vzdělávání – úhrada školení trenérské licence „D“ – SCHVÁLENO 

 

PP 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu na sezonu 2024/2025 

a) Meziregionální neligový turnaj pro dívky v oblasti „Jihozápad“ – SCHVÁLENO 
b) Regionální neligové turnaje na VY a v JČ – SCHVÁLENO 

 

Dále proběhlo představení DPRR 2024–2028, RPRR 2024–2025 

 

DPRR 

Proběhla široká diskuse ohledně 1. zpětné vazby, které byly doplněny do našeho navrženého dlouhodobého 
plánu 

 

Úkol 08/2024 01: Poslat návrh oddílů, se kterými by RVV mohl pracovat v rámci zapojení do PP3  

     Termín: 26. 8. 2024 

     Zodpovídá: členové VV 

RPRR 

Jiří Matyáš podrobně seznámil členy VV se zpětnou vazbou na námi připravený materiál 

 

Úkol 08/2024 02: Poslat připomínky k RPRR 

     Termín: 26. 8. 2024 

     Zodpovídá: členové VV 

 

Od 18:00 přítomen Kamil Vraspír  

 

7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ; DOPLNĚNÍ KOMISÍ O DALŠÍ ČLENY 

- LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK    

LK – V návaznosti na rezignaci člena RVV Jiřího Tlustého při jednání RVV dne 4. 6. 2024, tedy rezignaci předsedy 
LK, došlo k představení a následné volbě nového předsedy LK. Na post předsedy LK byl navržen Michal 
Pazderník. 

 

HLASOVÁNÍ: 

PRO:   4             PROTI:  0              ZDRŽEL SE :   1 

 



 

4 
 

VV schválil Michala Pazderníka předsedou LK.  

 

Petra Dufková dále pohovořila o nutné úpravě chybně připraveného Předpisu soutěže Ligy Vysočiny mladších 
žáků, kde byl omylem zadám hrací čas 2x10 minut s časem pro utkání 40 minut místo 3x10 minut  s časem pro 
utkání 60 minut. 

 

HLASOVÁNÍ: 

PRO:   5             PROTI:  0              ZDRŽEL SE :   0 

 

VV schválil opravu Předpisu soutěže 5VZ1.  

 

Úkol 08/2024 03: Upravit Předpis soutěže 5VZ1, vložit do FISu, vložit na web, vložit do Sharepointu a informovat 
oddíly soutěže 5VZ1 o této opravě. 

     Termín: 22. 8. 2024 

     Zodpovídá: Dufková, Matyáš 

                                           

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš hovořili o přípravách školení stávajících rozhodčích, které proběhne 31. 8. 
2024 v Jindřichově Hradci a dalších přípravách seminářů. Dále informovali o připravených a vypsaných termínech 
školení rozhodčích. 

 

KMM – Lucie Predajňová hovořila o nutnosti zajištění nového člena KMM z Vysočiny. Dále dlouze hovořila 
o nutnosti rozšíření spolupráce s LK a s KCTM ohledně krajských reprezentací. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o připravované schůzce komise, která proběhne na začátku sezony a dále také 
promluvil o nutnosti zajištění nového člena KRR z Vysočiny. 

 

KPS – Kamil Vraspír informoval o proběhlém jednání komise, které se konalo 29. 7. 2024 v Linci.  

 

KŽF – Tomáš Rosecký jedná s KPS o možnosti domluvy zápasu (turnaje) dívek v Rakousku. 

 

 

8) KCTM – VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Lukáš Dolejš a Jiří Matyáš informoval o získaných krajských jihočeských dotacích.  

 

Petra Dufková hovořila o problémech, které vzniky pozdním zasláním dotačních prostředků na účet Florbalu 
Vysočiny. Nyní jsou již všechny faktury a ohodnocení trenérů finančně vyřízeny.   

 

Široce se hovořilo o nutnosti oslovit stávající trenéry o možné další spolupráci a následném vypsání výběrových 
řízení nových trenérů jednotlivých krajských reprezentací. 

 

9) JEDNÁNÍ MANAŽERŮ 

Jiří Matyáš podrobně informoval o proběhlém jednání 14. 8. 2024. 

 

10) KOOPTACE NOVÉHO ČLENA RVV 

V návaznosti na přijatou rezignaci člena RVV Jiřího Tlustého při jednání RVV dne 4. 6. 2024 a zvolení Michala 
Pazderníka jako předsedu LK (bod 7), zaměstnanci sekretariátu a řídicí hejtman aktivně oslovovali možné 
kandidáty na nového člena RVV za Kraj Vysočina, ideálně se zkušenostmi v oblasti rozhodčích/delegátů. 
Proběhlo představení zvažovaných a oslovených kandidátů. Na základě čl. 12.4. Stanov Českého florbalu 
členové RVV navrhují kooptaci představeného pana Štěpána Vyskočila (tč. FBK Rančířov). Na základě 
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zkušeností Štěpána Vyskočila jako aktivního rozhodčího, který byl dříve zařazen do programu PTR a dříve také 
absolvoval specializovaný obor na FSpS MU, navrhují členové RVV jeho jmenování předsedou Komise 
rozhodčích a delegátů. Na místo řádně zvoleného odstoupivšího člena (J. Tlustého) proběhne na následující 
krajské valné hromadě doplňující volba dle krajské příslušnosti odstoupivšího člena tj. Kraj Vysočina. 

 

HLASOVÁNÍ: 

PRO:   5             PROTI:  0              ZDRŽEL SE :   0 

 

VV schválil nového kooptovaného člena a předsedu Komise rozhodčích a delegátů Štěpána Vyskočila.  

 

 

11) OSTATNÍ 
a) Chotěboř a Vlachovo Březí – branky 120x90  

   Úkol – viz. bod 3 dnešního jednání      
 

b) Schválení nových hal: Chotěboř, Vlachovo Březí, Třeboň – na 3+1, ZŠ Dukelská ČB  

 

Úkol 06/2024 08: Zaměřit SH Chotěboř, SH Vlachovo Březí, SH Třeboň – na 3+1, SH ZŠ Dukelská ČB 

     Termín: 20. 9. 2024 

     Zodpovídá: Jiří Matyáš 
 
 

c) Školské soutěže 
VV diskutoval o koordinátorech těchto akcí a shodl se na ověřených jménech: 
Jižní Čechy – Lucie Predajňová a Lukáš Dolejš 
Vysočina – Michal Pazderník 
 
Cílem je také oslovení místních oddílů, které mohou akci využít jako náborovou akci. 
Petra Dufková sdělila přítomným důležité termíny těchto akcí: 
 
Registrace: 9. 9. 2024–11. 10. 2024 (možnost prodloužení do 16.10.2024) 
Okresní kola: 30. 10. 2024–13. 12. 2024 
Krajská kola: 16. 12. 2024–31. 1. 2025 
Národní finále: březen 2025 

  

 
Jednání ukončeno ve 20:55. Další jednání proběhne 10. 9.  2024 v Jihlavě. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřila: Lucie Predajňová, jmenovaná ověřovatelka 


